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                        Referat fra møte i samarbeidsutvalget ved Frivoll skole 22.10.20 

 

Til stede:  

Ole Martin Hodnebrog, foreldrerepr., Tommy Bruvik, foreldrerepr., Ingrid Nordbø Bie-

Lorentzen, elevrepr., Mari Nyjordet Røisland, elevrepr., Jeanette Wendel, lærerrepr., Kari 

Tveito Myhre, lærerrepr., Turid Johannessen, repr. andre ansatte, Roald Abrahamsen, rektor 

 

Ikke til stede: Per Osnes, politisk valgt repr.  

 

 

SAK 1/20-21: Konstituering: Valg av leder 

                        Tommy Bruvik ble valgt til leder av Frivoll SU skoleåret 2020-2021 

 

 

Sak 2/20-21: Møteplan for skoleåret 2020-21. 

            Vi valgte å ikke lage en detaljert møteplan, men fastsatte neste SU-møte til  

                       mandag 16.11.20 kl. 16.00-17.00 (17.30) for å arbeide med høringsuttalelse    

                       på budsjett 2021. Kommunedirektøren (rådmannen) legger frem sitt forslag til  

                       budsjett og handlingsprogram 13.11.20. Høringsfrist er 20.11.  

 

                       

SAK 3/20-21: Økonomi:2.tertialrapport og budsjett v/rektor 

                        Rektor informerte om status på økonomi. Frivoll skole har per 2.tertial også i  

                        år positive tall i regnskapet vårt. Det totale bildet for oppvekstsektoren er store  

                        «røde tall». Det kalkuleres med et stort overforbruk ved årets slutt. Det foreslås  

                        ytterligere store kutt i skolesektoren neste år. Dette gjelder alle skolene, og det   

                        vil kuttes i bemanning. Frivoll skole må også kutte i bemanning på nyåret.  

                        Dette skaper usikkerhet i personalet da vi kun har faste stillinger som vi må  

                        kutte i, ingen er i midlertidige stillinger. 

                        For Frivoll skole sin del så vil budsjettrammene for 2021 bli betydelig lavere.  

                        Dette henger også sammen med konsekvensene av ny ressursfordelingsmodell  

                        som ble innført fra 01.08.20. Viser til SUs høringsuttalelse vedr. dette tidligere  

                        i år. Rektor har bemerket denne situasjonen gjentatte ganger i  

                        månedsrapporteringer og i 2. tertialrapport. De økonomiske kuttene vil  

                        utfordre oss mye fremover i tillegg til de eksisterende vedtatte kuttene  

                        inneværende år.  

                        Konsekvensene av ny ressursfordelingsmodell og budsjett 2021 gjør at det blir  

                        enda strammere økonomisk, og lite handlingsrom da det meste går til faste  

                        utgifter som lønn m.m. og lite til drift. Situasjonen oppleves  

                        bekymringsfull da det år etter år gjøres betydelige kutt i skolen. Nye kutt vil  

                        kunne gi store utfordringer med hensyn til å gi nødvendig lovpålagt  

                        undervisning. Samarbeidsutvalget vil komme med en høringsuttalelse til    

                        kommunedirektørens forslag til budsjett 2021 og handlingsprogram. Se sak 2 



 

SAK 4/20-21: Ny skolekretsgrenser. 

                        Justering av skolekretsgrensene som ble vedtatt før sommeren-20 er svært            

                        positivt for Frivoll skole. På sikt vil dette føre til at elevtallet øker og det blir  

                        mer forutsigbart elevtall. De nye skolekretsgrensene vil bli gjeldende fra neste                                     

                        skoleår. Utfordringen er at økning i elevtall som følge av justering av  

                        skolekretsgrensene neste år, ikke vil få positive økonomiske utslag i  

                        inneværende skoleår eller i neste års budsjett. Budsjett-situasjonen fremover  

                        vil innebære kutt i bemanning, mens vi på noe lengre sikt må "oppbemanne"  

                        igjen. Dette skaper usikkerhet og uvisshet i skolemiljøet.  

 

SAK 5/20-21: Eventuelt       
                        Det var ingen saker under eventuelt. 

 

 

Frivoll skole 28.10.20  

 

Tommy Bruvik                                                                  Roald Abrahamsen 

Leder SU                                                                        Rektor / Sekretær for SU 

 

                                                                                                                    


